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Pratar om vad vi kan tänkas skicka in för material till Bulletinen som har manusstopp 1/11. 

Förslag på ämnen är probiotikans betydelse för dräktiga och digivande tikar samt forskning och 

information om herpes. 

Rita skall gå nästa steg som Avelsfunktionär hos SKK i november. 

Pratar om att promota SKKs playtjänst. Där finns mycket material om bl.a brachycefala raser av 

Göran Bodegård. Nyttigt att se i det läget vår och flera andra raser befinner sig i.

Hemsidan fungerar inte, Hannah kontaktar Linnea för att se om hon kan hjälpa oss att uppdatera 

den.

SRD-rapporterna har kommit in från SST, Hannah börjar göra en sammanställning av dem. SRD-

rapporterna från SKK kommer först i januari-februari.

RAS

Vi har inte kommit så långt som vi hoppats, men en första sammanställning av enkäten är gjord, även

en första sammanställning av svaren från försäkringsbolagen. 

Vi diskuterar förslag på personer vi skulle vilja ha hjälp av i AK inför kommande ”projekt” såsom 

medlems-/uppfödarträff till våren, material till Bulletinen no.1, vidare hjälp med RAS samt 

avelskonferens under nästa höst.

AK skickar förslag till styrelsen för att få ok.

Hannah är med på nästa styrelsemöte för att representera AK.

Ett nytt avstämningsmöte efter styrelsemötet.


